

2186 (LIV). Report of the United Nations Visiting Mission to Observe the Plebiscite in Palau, Trust Territory of the Pacific Islands, December 1986

The Trusteeship Council.

Having examined at its fifty-fourth session the report of the United Nations Visiting Mission,⁴ dispatched at the invitation of the Administering Authority⁵ and pursuant to its resolution 2184 (S-XVII) of 21 November 1986, to observe the plebiscite in Palau, Trust Territory of the Pacific Islands,

1. Takes note of the report of the Visiting Mission;
2. Expresses its appreciation of the work accomplished by the Visiting Mission on its behalf.

1636th meeting
21 May 1987

2188 (LIV). Report of the United Nations Visiting Mission to Observe the Plebiscite in Palau, Trust Territory of the Pacific Islands, June 1987

The Trusteeship Council.

Having examined at its fifty-fourth session the report of the United Nations Visiting Mission,⁶ dispatched at the invitation of the Administering Authority⁷ and pursuant to its resolution 2185 (LIV) of 26 May 1987, to observe the plebiscite in Palau, Trust Territory of the Pacific Islands,

1. Takes note of the report of the Visiting Mission;
2. Expresses its appreciation of the work accomplished by the Visiting Mission on its behalf.

1647th meeting
16 December 1987

2189 (LIV). Report of the United Nations Visiting Mission to Observe the Plebiscite in Palau, Trust Territory of the Pacific Islands, August 1987

The Trusteeship Council.

Having examined at its fifty-fourth session the report of the United Nations Visiting Mission,⁸ dispatched at the invitation of the Administering Authority⁹ and pursuant to its resolution 2187 (S-XVIII) of 13 August 1987 to observe the plebiscite in Palau, Trust Territory of the Pacific Islands,

1. Takes note of the report of the Visiting Mission;
2. Expresses its appreciation of the work accomplished by the Visiting Mission on its behalf.

1647th meeting
16 December 1987

⁴ Official Records of the Trusteeship Council, Fifty-fourth Session, Supplement No. 1 (T/1906).

⁵ Ibid., Seventeenth Special Session, Fifty-fourth Session and Eighteenth Special Session, Sessional Fascicle, seventeenth special session, annex, document T/1904.

⁶ Official Records of the Trusteeship Council, Fifty-fourth Session, Supplement No. 2 (T/1919).

⁷ Ibid., Seventeenth Special Session, Fifty-fourth Session and Eighteenth Special Session, Sessional Fascicle, fifty-fourth session, annexes, document T/1910.

⁸ Official Records of the Trusteeship Council, Fifty-fourth Session, Supplement No. 3 (T/1920).

⁹ Ibid., Seventeenth Special Session, Fifty-fourth Session and Eighteenth Special Session, Sessional Fascicle, eighteenth special session, annexes, document T/1915.

2186 (LIV). Rapport de la Mission de visite des Nations Unies chargée d'observer le déroulement du plébiscite aux îles Palaos (Territoire sous tutelle des îles du Pacifique) en décembre 1986

Le Conseil de tutelle.

Ayant examiné à sa cinquante-quatrième session le rapport de la Mission de visite des Nations Unies⁴ envoyée sur l'invitation de l'Autorité administrante⁵ et conformément à sa résolution 2184 (S-XVII) du 21 novembre 1986, pour observer le déroulement du plébiscite aux îles Palaos (Territoire sous tutelle des îles du Pacifique),

1. Prend acte du rapport de la Mission de visite;
2. Exprime sa satisfaction devant le travail accompli en son nom par la Mission de visite.

1636^e séance
21 mai 1987

2188 (LIV). Rapport de la Mission de visite des Nations Unies chargée d'observer le déroulement du plébiscite aux îles Palaos (Territoire sous tutelle des îles du Pacifique) en juin 1987

Le Conseil de tutelle.

Ayant examiné à sa cinquante-quatrième session le rapport de la Mission de visite des Nations Unies⁶ envoyée sur l'invitation de l'Autorité administrante⁷ et conformément à sa résolution 2185 (LIV) du 26 mai 1987, pour observer le déroulement du plébiscite aux îles Palaos (Territoire sous tutelle des îles du Pacifique),

1. Prend acte du rapport de la Mission de visite;
2. Exprime sa satisfaction devant le travail accompli en son nom par la Mission de visite.

1647^e séance
16 décembre 1987

2189 (LIV). Rapport de la Mission de visite des Nations Unies chargée d'observer le déroulement du plébiscite aux îles Palaos (Territoire sous tutelle des îles du Pacifique) en août 1987

Le Conseil de tutelle.

Ayant examiné à sa cinquante-quatrième session le rapport de la Mission de visite des Nations Unies⁸ envoyée sur l'invitation de l'Autorité administrante⁹ et conformément à sa résolution 2187 (S-XVIII) du 13 août 1987, pour observer le déroulement du plébiscite aux îles Palaos (Territoire sous tutelle des îles du Pacifique),

1. Prend acte du rapport de la Mission de visite;
2. Exprime sa satisfaction devant le travail accompli en son nom par la Mission de visite.

1647^e séance
16 décembre 1987

⁴ Documents officiels du Conseil de tutelle, cinquante-quatrième session, Supplément n° 1 (T/1906).

⁵ Ibid., dix-septième session extraordinaire, cinquante-quatrième session et dix-huitième session extraordinaire, Fascicule de session, dix-septième session extraordinaire, annexe, document T/1904.

⁶ Documents officiels du Conseil de tutelle, cinquante-quatrième session, Supplément n° 2 (T/1919).

⁷ Ibid., dix-septième session extraordinaire, cinquante-quatrième session et dix-huitième session extraordinaire, Fascicule de session, cinquante-quatrième session, annexes, document T/1910.

⁸ Documents officiels du Conseil de tutelle, cinquante-quatrième session, Supplément n° 3 (T/1920).

⁹ Ibid., dix-septième session extraordinaire, cinquante-quatrième session et dix-huitième session extraordinaire, Fascicule de session, dix-huitième session extraordinaire, annexes, document T/1915.